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Генерални директор "Телекома Србија" Бранко Радујко рекао је данас да је менаџмент
спреман да "Телеком" води као приватну компанију и да је то једини прави пут за
компанију која, како је рекао, бије тржишну утакмицу.

  

-"Телеком" није јавна компанија, нити је икад био и то је једини пут да послујемо као што
послује наша конкуренција, по истим правилима - рекао је Радујко.

  

Радујко је навео да када је у питању реконструкција компаније, "Телеком" има
стратешко-пословни план по којем ради и да је спреман на све промене тржишних
околности, као и да верује да ће "Телеком" остати успешна компанија.

  

На питање да ли ће се смањивати број запослених, он је рекао да се тај број константно
смањује и потврдио да у "Телекому" има вишка радника, а колико, да ће се то утврдити
озбиљним пословним анализама.

  

Он није желео да говори о даљим конкретним плановима компаније, јер је то, како је
рекао, пословна тајна која се дели само са акционарима и да јавно презентовање тих
планова значи уништити компанију.

  

(А. Словић, Блиц)
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